
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

Referat fra 8. Bestyrelsesmøde 8. marts 2010 hos Thor 
 
Referat fra møde den 26. okt.09 
 Godkendt 
 
Siden sidst 
 Vi startede året med en hyggelig nytårsmiddag hos I.L. og Henning. 
 
 Orienteringer, mødeindkaldelser m.v. fra Valby Lokaludvalg til Poul-Erik. 
 Gensidig orientering om hvad der er sket på ”vejen”, vi er ikke helt tilfreds med 

bilerne i haven på HA1, idet der kan være brandfare med benzin tæt på hæk, samt 
forurening af grunden, som kan være en ulempe hvis grunden/ejendommen skal 
sælges.. 

 
 Igen i år et godt/flot fastelavnsarrangement lavet af Thor og Mia hvor der var 29 

voksne og 26 børn. Vi talt om at der næste år måske skulle laves en 
kagekonkurrence samtidig. 

 
 Allan og Thor ser på pris og antal af skærver til opfyldning. 
 
Økonomien 
 Forespørgsel omkring salg af parcel, og dialog omkring betaling af lån, hvor Connie 

sørger for indfrielse af lånet på vejgæld, afdrag er betalt. Der mangler fortsat 
indbetaling af vejgæld. 

 
Generalforsamling 
 På valg er 
 Connie – ønsker genvalg 
 Inger Lise – ønsker genvalg 
 Peter – ønsker genvalg 
 
 Suppleant: Allan – ønsker ikke genvalg vil dog godt kører vejprojektet færdigt som 

konsulent. 
 
 Inger Lise sørger for indkaldelse og dagsorden 
 Poul-Erik sørger for telt og stole 
 Peter vil godt være referent 
 Allan vil godt være dirigent 
 
 Traktement: 
  Kaffe 
  Øl/vand 
  Snacks 
  Slik 
  Kage 
 
 Allan formulerer oplæg til ”nedsparring” – som får sit eget punkt på dagsordenen 
 



GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

 
 
Datoplan 
 Ny ugedag for bestyrelsesmøderne bliver tirsdag,  
 
  
Eventuelt 
 næste møde flyttes til tirsdag 
 den 13. april 2010 stadig ved Peter 


